

Event Speaker Biography



Susanne Conze

Head of Unit, Country Analysis DG Education, Youth, Sport and Culture (EAC)

Susanne Conze is Head of Unit for 'Country Analysis' in the Directorate General for Education, Culture, Youth and Sport. The unit supports the development of the European Education Area through the analysis of national education and training systems.

During her career, both in the Commission and before, Susanne worked in different areas of education, especially school education, and social inclusion policies as well as in the management of European education programmes. She studied history, sociology and political science and holds a PhD in history.

Susanne Conze ist Leiterin des Referats „Länderanalyse“ in der Generaldirektion Bildung, Kultur, Jugend und Sport. Das Referat unterstützt die Entwicklung des europäischen Bildungsraums durch die Analyse der nationalen Systeme der allgemeinen und beruflichen Bildung.

Während ihrer Laufbahn, sowohl in der Kommission als auch zuvor, arbeitete Susanne Conze in verschiedenen Bereichen der Bildung (insbesondere der Schulbildung), zu Themen der sozialen Inklusion sowie in der Verwaltung europäischer Bildungsprogramme. Sie studierte Geschichte, Soziologie und Politikwissenschaft und promovierte in Geschichte.